
Rada Miejska w Tułowicach 

 

Protokół nr X/2019 

X Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 29 sierpnia 2019r.  

Miejsce i czas obrad: sala nr 3 Urzędu Miejskiego w Tułowicach, ul. Szkolna 1, Obrady 

rozpoczęto 29 sierpnia 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:05 tego samego dnia. 

Tematyka: zgodnie z porządkiem obrad Sesji. 

 Przebieg obrad był nagrywany i transmitowany „na żywo”, wersja archiwalna jest dostępna na 

stronie internetowej Urzędu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

W posiedzeniu uczestniczyli także:  

1. Burmistrz Tułowic – Pan Andrzej Wesołowski,  

3. Sekretarz Gminy – Pan Wiesław Księski,  

4. Radca Prawny   

 5. Kierownicy i Dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 

 6. Sołtysi,  

7. Pracownicy Urzędu Miejskiego, 

 9. mieszkańcy Gminy  



1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Sesję Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric 

Coppin. Przywitał wszystkich przybyłych radnych oraz zaproszonych gości. Udział  

w posiedzeniu wzięło 14 radnych, co stanowi kworum pozwalające do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric Coppin przedstawił porządek obrad. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 czerwca 2019 r. 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 24 czerwca  

2019 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2019 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego Gminy Tułowice 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2019. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

świadczonych w ramach gminnego programu osłonowego Gminy Tułowice „Opieka 

wytchnieniowa” - edycja 2019 oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Tułowice. 

10. Informacja o dożynkach powiatowych, wojewódzkich i w Czechach. 

11. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 

2019/2020 (Publiczna Szkoła Podstawowa i Przedszkole Publiczne). 

12. Informacja Sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w II kwartale 2019 r. 

13. Informacja z działalności Komisji Rady za II kwartał 2019 r. 

14.Informacja z działalności zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

15. Informacja Rady Miejskiej za II kwartał 2019 r. 

16. Dyskusja o sprawach bieżących Gminy Tułowice. 

17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

18. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

19. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja 

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

20. Interpelacje i zapytania radnych.  

21. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

22. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej,  

23.Wolne wnioski. 

24.Zakończenie obrad. 

 



a) Burmistrz Tułowic Andrzej Wesołowski złożył wniosek o podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego na dofinansowanie zadania pn. 

"Wykonanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przy drodze wojewódzkiej nr 

405 ul. Porcelanowa w miejscowości Tułowice” w formie dotacji celowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric Coppin przeprowadził głosowanie nad 

wprowadzeniem do porządku obrad opiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego na dofinansowanie zadania pn. 

"Wykonanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przy drodze wojewódzkiej nr 

405 ul. Porcelanowa w miejscowości Tułowice” w formie dotacji celowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

b) Wniosek o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosek o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 



NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 czerwca 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 czerwca 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 24 czerwca 

2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 24 czerwca 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 



NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) Stanisław Momot 

 

Uchwała nr X/51/2019 została podjęta jednogłośnie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 



NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

Uchwała nr X/52/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Opolskiego na dofinansowanie zadania pn. "Wykonanie sygnalizacji świetlnej na 

przejściu dla pieszych przy drodze wojewódzkiej nr 405 ul. Porcelanowa w miejscowości 

Tułowice” w formie dotacji celowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego na 

dofinansowanie zadania pn. "Wykonanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przy 

drodze wojewódzkiej nr 405 ul. Porcelanowa w miejscowości Tułowice” w formie dotacji 

celowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

Uchwała nr X/56/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego Gminy 

Tułowice „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2019. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego Gminy Tułowice 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2019..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

Uchwała nr X/53/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

świadczonych w ramach gminnego programu osłonowego Gminy Tułowice „Opieka 

wytchnieniowa” - edycja 2019 oraz szczegółowych warunków częściowego lub  

całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, świadczonych w ramach 

gminnego programu osłonowego Gminy Tułowice „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2019 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

Uchwała nr X/54/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Tułowice 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Momot 

Uchwała nr X/55/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

11. Informacja o dożynkach powiatowych, wojewódzkich i w Czechach. 

 

Dyrektor Ośrodka Kultury Helena Wojtasik poinformowała o rozstrzygnięciu konkursu na 

korony żniwne i wskazała sołectwa wytypowane do udziału w konkursach wojewódzkich, 

powiatowych i innych. 

 

12. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 

2019/2020 (Publiczna Szkoła Podstawowa i Przedszkole Publiczne). 

 

 Po. Dyrektor Przedszkola Publicznego Magdalena Kucińska poinformowała, że wszystkie 

dzieci, których wnioski złożono, zostały przyjęte – 137, wskazała, że w przedszkolu 

zatrudnionych jest 11 nauczycieli oraz 15 osób pomocy, a przedszkole jest przygotowane do 

nowego roku szkolnego. 

Konkurs na Dyrektora Przedszkola Publicznego w Tułowicach wygrała Pani Katarzyna 

Nowak-Lach. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Justyna Paszkowska poinformowała, że szkoła jest 

przygotowana do rozpoczęcia roku szkolnego, konieczne remonty i zakupy zostały 

zrealizowane, wszystkie przeglądy wykonane, a drobne usterki wskazane przez inspektora BHP 

zostały usunięte. Powiedziała, że plac zabaw, chodnik i „Górka” do czasu wykonania napraw 

zostaną wyłączone z eksploatacji. Oznajmiła, iż do szkoły w nadchodzącym roku będzie 



uczęszczało w sumie 370 uczniów oraz wskazała na brak nauczyciela zajęć soc-

terapeutycznych. 

Dyrektor Justyna Paszkowska zaprosiła na rozpoczęcie roku szkolnego. 

Frédéric Coppin oddał głos Panu Łukaszowi Borowskiemu. 

Głos zabrał Pan Łukasz Borowski rodzic ucznia klasy pierwszej i poprosił o pomoc  

w przeniesieniu dziecka do klasy równoległej w związku z brakiem zgody dyrektor szkoły. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Justyna Paszkowska poinformowała o zasadach przydzielania 

dzieci do grup przedszkolnych i zaproponowała jedynie formę zamiany. 

Radca Prawny powiedział, że ta kwestia należy wyłącznie do dyrektora szkoły i nie jest  

w kompetencji Rady. 

Pan Łukasz Borowski poprosił o informację o podstawach prawnych umożliwiających zmianę 

grupy (klasy), do której zostało przydzielone jego dziecko, wskazując powód osobisty. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Justyna Paszkowska poinformowała o wcześniejszej rozmowie 

z Panem Borowskim oraz powtórzyła udzieloną mu wcześniej odpowiedź o możliwości 

przeniesienia ucznia jedynie na zasadzie zamiany. Wskazała, iż nie jest w kompetencji Rady 

przydzielanie dzieci do grup szkolnych, zapewniając równocześnie, że podział, po 

wcześniejszym uzgodnieniu z rodzicami klucza oraz uwzględnieniu próśb, został dokonany  

w sposób przemyślany i sprawiedliwy. 

Tomasz Surma Radca Prawny potwierdził, że sprawa przydziału uczniów do poszczególnych 

grup należy wyłącznie do kompetencji dyrektora szkoły i o ile pamięta nie ma podstaw 

prawnych do zmuszenia dyrektora do realizacji takich żądań. 

13. Informacja Sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w II kwartale 2019 r. 

Frédéric Coppin poprosił sołtysów o przedstawienie sprawozdań z działalności w II kwartale 

2019r. 

Andrzej Pochopień przedstawił prezentację o działalności rady Sołeckiej w Goszczowicach 

Krzysztof Chodorowski przedstawiła sprawozdanie z działalności rady Sołeckiej w  

Ligocie Tułowickiej 

Agnieszka Zawadzka przedstawiła sprawozdanie z działalności rady Sołeckiej  

w Skarbiszowicach 

Lucyna Makuch przedstawiła sprawozdanie z działalności rady Sołeckiej w Szydłowie 

Beata Nadybska przedstawiła sprawozdanie z działalności rady Sołeckiej w Tułowicach 

Małych 

 

14. Informacja z działalności Komisji Rady za II kwartał 2019 r. 

 

Jan Bojkowski przedstawił sprawozdanie z  prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w II 

kwartale 2019 r. 

Roman Kopij przedstawił sprawozdanie z prac Rady Miejskiej w II kwartale 2019r. 

Michał Luty przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Spraw Społecznych w II kwartale  

2019 r. 

Krzysztof Mróz i przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych 



w II kwartale 2019 r. 

Krzysztof Ptak i przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej  w II kwartale 2019 r.  

 

15. Informacja z działalności zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

Radny Jan Bojkowski przedstawił prace zespołu opiniującego i poinformował o braku 

kandydatów na ławników, wskazując, iż informacja ta została przesłana do Sądu Okręgowego 

w Opolu. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał treść pisma skierowanego do sądu. 

 

16. Informacja Rady Miejskiej za II kwartał 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił informację o działalności Rady  

w II kwartale 2019r. wskazując ma wysoką frekwencję na posiedzeniach (96%) oraz ponad 

90% realizację Planu pracy. 

 

17. Dyskusja o sprawach bieżących Gminy Tułowice. 

Sekretarz Gminy Wiesław Księski poinformował, o konieczności dostosowania zapisów  

w statutach min. w związku z tym, iż Gmina została Miastem. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin potwierdził informację, iż do kopalni w ramach 

rekultywacji nie będą zwożone popioły. 

 

Sekretarz Wiesław Księski poinformował, że decyzja w sprawie zatwierdzenia regulaminu 

strzelnicy została wydana odmownie, a wnioskujący wniósł w tej sprawie odwołanie do SKO. 

Radny Krzysztof Ptak zapytał czy poza tą drogą prawną można porozmawiać  

z wnioskodawcą i określić wymogi, które musiałby spełnić, aby regulamin został 

zatwierdzony. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski potwierdził, że nie jest przeciwnikiem strzelnicy i potwierdził  

gotowość do rozmów z właścicielem działki. 

Sekretarz Wiesław Księski poinformował o nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości   

i porządku w gminach oraz konieczności wprowadzenia zmian w Regulaminie dot. 

utrzymania czystości w Gminie Tułowice. 

Przewodniczący Rady w związku z koniecznością zmiany statutów sołectw, zobowiązał 

Sekretarza do przygotowania na najbliższą sesję uchwał polegających na zmianie 

nazewnictwa związanego z uzyskaniem przez Gminę praw miejskich i poprosił Komisje  

o wprowadzenie do planu pracy na 2020 rok  gruntownych zmian Statutów Sołeckich. 

 

18. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Tułowic przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej i poinformował  

o problemach z segregacją odpadów na osiedlu mieszkaniowym i ich konsekwencjach nie, 

tylko estetycznych. 

Poinformował również o nowych połączeniach PKS na trasie Opole – Prudnik przez 

Korfantów mających ułatwić min. uczniom dojazd do szkół. 

Burmistrz powiedział o problemach z płatnościami firmy NEO-TECH oraz wiedzy, iż ZUS 



zgłosił wniosek o jej upadłość. 

Wskazał, że studzienki na ulicy Kościuszki zostały podniesione, a w sprawie oznaczenia 

przystanków autobusowych w Tułowicach Małych zostało wystosowane pismo do Zarządy 

Dróg Powiatowych. 

Burmistrz poinformował o planach organizacji cyklicznych spotkań z policją. 

Wspomniał o podwyższeniu ceny za składowanie odpadów na RIPOK-ach, która polega na 

zmianie płatności z ryczałtu na opłatę zależną od tonażu. 

Burmistrz zapewnił o planowanej interwencji w sprawie wywozu odpadów gabarytowych. 

 

19. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił informację z działalności 

międzysesyjnej. 

 

20. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja  

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

1. Wniosek Radnej Anny Sokulskiej – ws. podniesienia i wymalowania przejścia dla 

pieszych. 

Burmistrz poinformował o uzgodnieniu wykonania prac w ciągu tygodnia. 

 

2. Wniosek Radnej Anny Sokulskiej ws. wykonania sygnalizacji świetlnej na przejściu dla 

pieszych obok szkoły. 

Przewodniczący przypomniał o podjętej uchwale w tej sprawie. 

 

3. Wniosek w sprawie montażu tablic informacyjnych „uwaga dzieci” w Tułowicach Małych. 

Burmistrz wskazał na odpowiedź Zarządu Dróg przekazanej Radnym. 

 

4. Wniosek o spotkanie z wykonawcą i inwestorem obwodnicy Niemodlina. 

Dyskutowano o możliwościach oraz sposobach poprawy bezpieczeństwa oraz estetyki 

skrzyżowania w Tułowicach Małych. 

 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o określanie terminów realizacji zadań i inwestycji 

w przygotowanych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

 

22. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Przewodniczący i Wiceprzewodniczący przedstawili tematy pism, które wpłynęły do Rady,  

- odpowiedzi udzielił Burmistrz Andrzej Wesołowski. 

23. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski oraz Dyrektor ZGKiM Jacek Sulikowski udzielili odpowiedzi 

na wnioski Radnych. 

 



24. Wolne wnioski. 

 

Radny Krzysztof Ptak poruszył sprawę kamer w okolicach dworca PKP. 

Burmistrz poinformował o uzupełnieniu kamer po zakończeniu prac. 

 

Dyrektor Justyna Paszkowska przekazała prośbę o szybkie podjęcie decyzji czy w przyszłym 

roku szkolnym oddziały 6-latków będą funkcjonowały w szkole, czy w przedszkolu. 

Burmistrz przedstawił aktualną sytuację oświaty w Gminie. 

 

Podjęto temat zatrudnienia nauczycieli. 

 

Radny Krzysztof Mróz przekazał wyrazy uznania i podziękował za perfekcyjną organizację 

Dożynek, poruszył temat przyszłych inwestycji w sołectwie oraz niedociągnięć w organizacji 

wypoczynku letniego dzieci. 

Dyrektor Ośrodka Kultury Helena Wojtasik odniosła się do sprawy wypoczynku letniego oraz 

zaprosiła na obchody rocznicy wybuchu II wojny światowej. 

 

Radny Krzysztof Chodorowski poruszył sprawę reklamacji inwestycji prac przy stawie  

w Goszczowicach oraz przedstawił problem podorywania dróg polnych przez rolników. 

Sekretarz potwierdził niezwłoczną poprawę wykonania robót uszczelniających przy stawie. 

 

Radny Tomasz Gala zapytał o termin zakończenia prac przy budowie ścieżki rowerowej  

i ewentualnego wcześniejszego włączenia latarni. 

Burmistrz potwierdził istnienie problemu z abordażem dróg przez rolników i opisał stan 

inwestycji – budowa drogi rowerowej, zapewniając, iż termin jej zakończenia nie jest 

zagrożony. 

 

Sołtys Beata Nadybska poruszyła sprawę problemów z kontaktem z policjantami, wskazując, 

iż posterunek w Tułowicach został zorganizowany, aby poprawić bezpieczeństwo 

mieszkańców, co jednak nie przynosi efektów. 

Burmistrz obiecał interwencję w tej sprawie. 

 

25. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował o następnym posiedzeniu wspólnym 

komisji w dniu 30 września oraz sesji w dniu 3 października br. i zamknął obrady X sesji 

Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejska w Tułowicach 

 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


